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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2021/22:239 Utbyggnaden av publika laddstolpar

Andelen laddbara fordon ökar snabbt, både på personbilssidan och på den tunga 
sidan. I takt med att antalet laddbara fordon blir fler ökar naturligtvis också 
behoven av publika laddstationer utmed våra vägar. Behoven och utformningen 
av laddstationer varierar mellan den tunga och lätta trafiken. En lastbil kräver 
av naturliga skäl en större yta, inte minst att manövreras på. Ska omställningen 
bli en framgång krävs givetvis att fordonen kan laddas snabbt och effektivt. 

Fordonsindustrin har noterat att utrullningen av laddinfrastrukturen är för 
långsam och att detta kan hämma den positiva utvecklingen. Inte minst för 
landsbygden är det viktigt att utbyggnaden tar fart. I annat fall finns risken att 
laddbara fordon enbart blir ett storstadsfenomen. Det finns i dag kommuner där 
det inte har sålts en enda elbil ännu, och det är en tydlig signal att utbyggnaden 
av laddinfrastrukturen inte svarar upp mot behovet.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Hur och när avser statsrådet att på tydligare sätt möta upp det behov som 
fordonsbranschen lyfter?

………………………………………

Thomas Morell (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-21
Besvaras senast
2021-11-03 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


